
 

 
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde for Skals/Ulbjerg skolefællesskab 
 

Dato: 12/10 2022 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.30  
Sted: Ulbjerg Skole 
Mødeleder:  
Bestyrelsesformanden 
Sekretariat/referent:  
Referent: Ivan Flarup Hansen el-
ler Dennis Villadsen  
 
18.30 – 19.00: mulighed for en 
let anretning  

Deltagere:      
Bent Aas Kjær, formand 
Max Klitgaard Sørensen, næstformand 
 
Karsten Jørgensen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
 
Stine Ingstrup, forældrerepræsentant Skals 
Michael Grove, forældrerepræsentant Skals 
 
Agnethe Kristiansen, medarbejderrepræsentant – lærer 
Christina Grøn, medarbejderrepræsentant – pædagog 
Kirsten Frederiksen, medarbejderrepræsentant - lærer 
Maj-Britt Bjerregaard, medarbejderrepræsentant – pædagog 
 
Kira Østergaard, formand Skals  
Kasper Gade, næstformand Skals 
Johanne Kildevæld Nielsen, formand Ulbjerg 
Lisa Grøn Sørensen, næstformand Ulbjerg 
 
Malene Holst Andersen – Skoleleder 
Dennis Bøjesen Villadsen – Pædagogisk leder 
Ivan Flarup Hansen – Pædagogisk afdelingsleder 
Thomas Mathias Madsen – Pædagogfaglig leder 
 
Suppleant: Casper Mogensen 
 
Afbud:  
Anne Kirstine Libach Justesen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Søren Larsen, forældrerepræsentant Ulbjerg 
Steen Villekold, forældrerepræsentant Skals 
Esben Viborg, forældrerepræsentant Skals 
Stine Ingstrup, forældrerepræsentant Skals 
Kirsten Frederiksen, medarbejderrepræsentant - lærer 

Dagsorden  
Overskrift og klassificering- er 
punktet til orientering (O), drøf-
telse (D), beslutning (B) eller et 
arbejdspunkt (A), 

Tid 
Esti-
meret 
tid til 
punk-
tet 

Beskrivelse 
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster.  
 

1.  Godkendelse af 
dagsorden (B) 
 

19.00 
0 min 

Godkendelse af denne dagsorden. 
Denne dagsorden er principielt godkendt, ved udsendelse af 
den endelige dagsorden senest 4 dage før mødedato. 
 
Dagsorden godkendt. 

2.  Godkendelse af re-
ferat (B) 

19.00 
0 min 

Referat fra september mødet godkendt og underskrevet. 



 

 
 

3.  Meddelelser (O) 
- skoleledelsen 
- formanden 
- Ulbjerg Skole 
- Ulbjerg SFO 
- Ulbjerg BH 
- Skals Skole 
- Skals SFO 
- Skals Klub 
- ELEVRÅDET 

19.00 
10 min 

Malene orienterede om mødet vedr. byggeprojektet i Skals i 
går. 
Elevrådet i Ulbjerg fortalte om Halloweenfest, byrådsdag, der 
er forslag om Disc Golf og emneuge. I Skals arbejder de også 
med ansøgning til byrådsdagen, hvor der søges penge til Spike 
Ball 

4.  De 7 minutter (O) 19.10 
10 min 

Møllebakken 
 
Christina og Thomas fortalte om og fra Møllebakkens daglig-
dag. 
 

5.  Forældremøder (D) 15 min Tilbagemeldinger fra møderne. 
 
Michael fik et spørgsmål om, hvad de øgede energipriser gør 
ved vores økonomi. 

6.  Revision af Årshjul 
(B) 

10 min Bilag 
Input til kvalitetsrapport på oktober-mødet erstattes af skole-
udviklingssamtaler.  
Malene finder ud af dette… 
 
Malene orienterede om Viborg kommunes tiltag med kvali-
tetsrapport på B&U området. Skolebestyrelsens årshjul juste-
res?? og fremlægges på næste møde 

7.  Trafikpolitik (B) 20.15 
5 min 

Bilag 
Fra september-mødet.  
Bilaget søges godkendt.  
 
Trafikpolitikken rettes til og godkendes på næste møde. 

8.  Økonomi – midt-
vejsevaluering (D) 

15 min Bilag 
 
Malene fortalte om midtvejsevalueringen af skolefællesska-
bets økonomi. Vi har fået vendt et lille underskud til et lille 
overskud i skoledelen mens Møllebakken balancerer fint.  
Et spørgsmål til forskellen i opstillingen af Møllebakkens øko-
nomi blev nævnt, Malene undersøger om det kan ensrettes 
forår og efterår. 
 

9.  Fast punkt: skole-
strukturdebat 

19.20t
resten 
af ti-
den 

Bilag: referatet fra det ekstraordinære bestyrelsesmøde.  
 
Det videre arbejde efter det ekstraordinære møde d. 31.8: 
 
PUF vil i den nærmeste fremtid arbejde med udviklingen af 
hhv. fagdage, mellemformer og grøn omstilling. Arbejdet vil 
foregå hen over hele skoleåret. 
 
Oplæg til diskussion: 

1.  Fagdage: 



 

 
 

Hvad gør vi i forvejen – input fra skolelederen? Vil vi gå efter 
det store rationale (den fulde pakke!), eller vil vi gøre det i 
mindre bidder? Hvad med transport? Skal fagdagene have en 
profil? Skal indskolingen være med? Skal vi lade PUF udvikle 
på det? 

2.  Vuggestue: 
Er det en vej at gå? Forslag: nedsætte et udvalg, der kan kigge 
på mulighederne/udfordringerne.  

3. Naturskole-/børnehave 
Forslag: vi udskyder dette til senere. Eller hvad? 

4. Mellemformer: 
Forslag: vi udskyder dette til senere, da vi ikke ved endnu, om 
vi kommer i skolefællesskab med nogen – og om vi får en 
bunden opgave. Eller hvad? 

5. Grøn omstilling: 
Forslag: Nedsætte et udvalg, der tager kontakt til forvalt-
ning/kommune mht. solceller/batteribank, og som undersø-
ger, hvilke tiltag vi kan tage allerede nu. 
 
Malene fortalte om, hvad vi gør allerede nu – det der er vores 
afsæt for videreudvikling af skolen.  
Et forslag til næste møde om fælles fagdag i hhv. Skals og Ul-
bjerg. 
Skolebestyrelsen talte om aktivt at arbejde for en vuggestue i 
tilknytning til Møllebakken. 
Der arbejdes videre med idéudvikling af naturbørne-
have/skole. 
Mellemformer skal der kigges mere på. 
Den grønne omstilling – der arbejdes videre med flere idéer. 
 
Bent orienterede om seneste nyt vedr. skolestruktur. 
 

10.  Eventuelt (O) 21.20 
min 

Maj-Britt orienterede om tilføjelse af links til sorghandlepla-
nen. 
 

11.  Næste møde (O)  17. november på Skals Skole 

12.  Aktive arbejdsgrup-
per 

 Fastholdelsesudvalg: Michael, Max, Malene  
Deadline: december-mødet 
 

 


